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NOTIFICATION

The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6

	1.
	Notifying Member:  Turkey 

If applicable, name of local government involved (Article 3.2 and 7.2):   

	2.
	Agency responsible:  Ministry of Food Agriculture and Livestock

Name and address (including telephone and fax numbers, email and website addresses, if available) of agency or authority designated to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:  

Turkey-TBT Enquiry PointMinistry of Economy

General Directorate of Product Safety and Inspection

Inonu Bulv. No:  36 06100 Emek-Ankara / Turkey 

Tel.:  +(90 312) 204 8074Fax:  +(90 312) 212 8768

E-mail:  tbt@ekonomi.gov.trWebsite:  http://www.teknikengel.gov.tr

	3.
	Notified under Article 2.9.2 [ X ], 2.10.1 [   ], 5.6.2 [   ], 5.7.1 [   ], other:  

	4.
	Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading. ICS numbers may be provided in addition, where applicable):  Food, Materials and Articles in contact with Food and Feed

	5.
	Title, number of pages and language(s) of the notified document:  Regulation on Import Controls of food of plant origin and Feed (8 pages in Turkish)

	6.
	Description of content:  

(1) This Regulation encompasses the official controls to be carried out with regard to the safety of food of plant origin and feed that will be in domestically free circulation following the importation. 
(2) Materials and articles in contact with Food, the goods which are not of animal origin and intended to be used for food and feed purposes fall under the scope of this Regulation.

(3) This Regulation does not cover the controls related to plant and animal health and transit passage.

(4) This Regulation does not encompass the food and feed, materials and articles in contact with food and the goods of animal origin which will not be used for food and feed purposes and without commercial purpose, those brought by the foreign presidents and their company for the consumption, belonging to the diplomatic or consular mission, brought for the scientific purposes, exhibitions, fairs, sports and cultural activities, sent as grants in the states of emergency, received as samples and those do not signify commercial amount brought together with the passenger or through mail route or fast shipping.

	7.
	Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable:  Food safety, animal health and plant protection 

	8.
	Relevant documents:  
-  Communiqué published in Official Journal No: 26631 and dated 2 September 2007 on the Approval of the Control Document in the Importation of Foodstuff and Materials and Articles in contact with Food and Control Procedures in the course of  Importation
-  Law No: 5996 and dated 11 June 2010 on Veterinary Services, Plant Health, Food and Feed

	9.
	Proposed date of adoption:  

Proposed date of entry into force:  
	
	No later than 13 December 2011

	10.
	Final date for comments:  1 November 2011

	11.
	Text available from:  National enquiry point [ X], or address, telephone and fax numbers, e-mail and web-site addresses, if available of the other body:  

Turkey-TBT Enquiry Point

Ministry of Economy 

General Directorate of Product Safety and Inspection

Inonu Bulv. No:  36 06100 Emek-Ankara / Turkey 

Tel.:  (+90) 312 204 8074

Fax:  (+90 312 212 8768

E-mail:  tbt@ekonomi.gov.tr
Website:  http://www.teknikengel.gov.tr
Ministry of Food Agriculture and Livestock

General Directorate of Food and Control

Address: Eskisehir Yolu 9. Km. Lodumlu Ankara/TURKEY 

Tel.:  (+90) 312 2873360 

Fax:  (+90) 312 2863830

Website:  http://www.kkgm.gov.tr/ 

http://members.wto.org/crnattachments/2011/tbt/TUR/11_2853_00_x.pdf


	世界贸易组织


	

	
	

	
	G/TBT/N/TUR/6

2011年8月31日

	
	(11-4266)

	
	

	贸易技术壁垒委员会
	原文：  英语


通             报
以下通报根据TBT协定第10.6 条分发
	1.
	通报成员： 土耳其

如可能，列出涉及的地方政府名称 ( 3.2条和7.2 条)：

	2.
	负责机构：  食品农业畜牧业部

	3.
	通报依据的条款 2.9.2 [ X ], 2.10.1 [   ], 5.6.2 [  ], 5.7.1 [   ], 其他:       

	4.
	覆盖的产品 ( 如可能，提供产品的HS 或 CCCN编码, 否则提供国家减让表中所列关税税目号。如可能，可另提供国际标准分类ICS号):    食品、与食品和饲料接触的材料和物品
ICS:  65.120；67.；55.           HS: 16；17；18；19；20；21；22；2309；9821

	5.
	通报文件的标题, 页数和使用语言:关于植物源食品和饲料进口管控的法规（8页，土耳奇语）

	6.
	内容简述:  

(1) 本法规包含了对进口后将在国内自由流通的植物源食品和饲料进行的安全官方管控。

(2) 与食品接触的材料和物品、非动物源的且打算用于食品和饲料用途的货物归入本法规的范围。

(3) 本法规不包括有关植物和动物健康及过境通行的管控。

(4) 本法规不包括那些属于外交或领事使团的由外国元首及其随从人员带来用于消费的，或带来供科学用途、展览会、展销会、体育和文化活动，在紧急状态下赠予，作为样品接收，以及那些不意味着商业数量，由旅客随身携带或通过快件邮寄的食品和饲料、与食物接触的材料和物品，以及不用于食品和饲料用途且无商业目的的动物源货物。

	7.
	目标和理由, 如是紧急措施，说明紧急问题的性质:  食品安全、动物健康和植物保护

	8.
	相关文件:  

-  2007年9月2日在官方公报No: 26631上公布的，关于批准管控食品及与食品接触的材料和物品进口的文件，以及在进口过程中管控程序的公报。

-  2010年6月11日的，关于兽医服务、植物健康、食品和饲料的法律No: 5996

	9.
	拟批准日期:  
拟生效日期:   
	
	不迟于2011年12月13日

	10.
	提意见截止日期:   2011/11/01

	11.
	文本可从以下机构得到：国家咨询点 [X] 或其他机构，地址、 电话和传真号, e-mail 地址和网址:  



